

# BITS & PIECES

What Veranda Resorts has been up to



Veranda  
RESORTS  
MAURITIUS

#6

## NEWS OF THE MONTH

### VERANDA PALMAR EXPANDS ITS WATER ACTIVITIES

Nestled on the splendid beach of Palmar with direct access to its azure blue lagoon, this hotel is the ideal destination for water sports enthusiasts. Stand-up paddle, kayaking, scuba diving, kitesurfing, windsurfing... Veranda Palmar is the Eldorado of sea lovers in Mauritius. To further surprise its clients, the hotel has decided to expand its water offer with three very surprising activities.

Everyone knows the "beach volleyball" that is played on the sand, at Veranda Palmar it is in the water that you can play, which adds to this sport a more playful aspect.

And if you wish to explore the seabed with a mask and a snorkel, the underwater scooter available at Veranda Palmar and accessible to everyone, including children, will become the must-have equipment for exploring the reefs "like a fish in the water".

Clients can finally enjoy sipping their fresh fruit juice on a giant inflatable platform that can accommodate up to seven people.



### VERANDA PALMAR ÉTOFFE SES ACTIVITÉS AQUATIQUES

Niché sur la splendide plage de Palmar avec un accès direct à son lagon bleu azur, cet hôtel est la destination idéale pour les adeptes de sport nautique. Stand-up paddle, kayak, plongée sous-marine, kitesurf, planche à voile... autant d'activités qui font de cet endroit l'eldorado des amoureux de la mer. Pour surprendre davantage ses résidents, l'hôtel a décidé d'étoffer son offre aquatique avec trois activités des plus surprenantes.

Tout le monde connaît le "beach volley" que l'on pratique sur le sable, à Veranda Palmar c'est dans l'eau que ça se joue, ce qui ajoute à ce sport un aspect plus ludique.

Une envie d'explorer les fonds marins muni d'un masque et d'un tuba, le scooter sous-marin disponible à Veranda Palmar et accessible à tout le monde y compris aux enfants, va devenir l'accessoire indispensable pour l'exploration des récifs "comme un poisson dans l'eau".

Les clients auront enfin le plaisir de siroter leur jus de fruits frais sur une plateforme gonflable géante pouvant accueillir une dizaine de personnes.

### VERANDA RESORTS HOTELS OFFER THEIR OWN BLEND OF COFFEE

We all love our morning coffee! Lovers of the world's most popular drink will be happy to try Mo Kafé, the unique and tasty blend of Arabica, Robusta and Moka served in our hotels. You can also buy it and enjoy it back home.

A new experience is also offered every week: the art of Mauritian coffee. Guided by a barista, participants have the opportunity to test their creativity around a Latte Art workshop focused on the technique that allows them to make a beautiful milk foam.

The hotels Veranda Resorts are proud to introduce their clients to a culinary speciality "Made In 100% Moris" and immerse them more in local life.



### LES HÔTELS VERANDA RESORTS PROPOSENT LEUR PROPRE BLEND DE CAFÉ

Le café du matin est un indispensable pour la majorité d'entre nous. Les adeptes de la boisson la plus bue dans le monde seront heureux de tester Mo Kafé, le mélange unique et savoureux d'Arabica, Robusta et Moka servi dans les hôtels de la marque et repartir chez eux avec ce même café.

En parallèle, une nouvelle expérience est proposée chaque semaine pour faire découvrir aux clients l'art du café mauricien. Guidés par un barista, les participants ont la possibilité de tester leur créativité autour d'un atelier Latte Art orienté sur la technique qui leur permet de réussir une belle mousse de lait.

Les hôtels Veranda Resorts font ainsi connaître aux touristes une spécialité culinaire « Made In 100% Moris » et les immergent davantage dans la vie locale.

## NEWS OF THE MONTH



### THE BOMA ACTIVITY AT VERANDA TAMARIN

Veranda Tamarin remains deeply rooted in its community. Residents of Veranda Tamarin and the villagers are invited to participate in a jam session on the beach. This musical improvisation session is organized each week and gathers musicians around a campfire.

Residents are also invited for a coffee ceremony (or "zet sor") or an outdoor cinema. « Segá tipik » evenings are also organized on the beach. You will be able to dance all night long to the rhythm of traditional Mauritian music.

### L'ACTIVITÉ DU BOMA À L'HÔTEL VERANDA TAMARIN

*Les résidents de l'hôtel Veranda Tamarin et habitants du village sont invités à participer à une jam session sur la plage. Cette séance d'improvisation musicale organisée chaque semaine réunit différents musiciens autour d'un feu de camp.*

*Les résidents peuvent également se réunir autour de ce même feu de camp pour une cérémonie du café (ou "zet sor") ou une séance de cinéma en plein air. Des soirées "Segá tipik" sont aussi organisées pour danser toute la nuit au rythme de la musique traditionnelle mauricienne. Une activité en conformité avec l'esprit communautaire de cet hôtel.*

## FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

// Veranda Resorts Blog //



### ELECTRO BIKE RIDE: IMMERSION IN THE HEART OF MAURITIUS

Laurent, our guide from 'Explore Nou Zil,' meets us at 8.45am in front of Veranda Paul et Virginie Hotel & Spa. On today's agenda is the discovery of the North of the island on an electric bike: a trendy activity that combines sports and cultural immersion. Here's a glimpse of this unforgettable, hair-in-the-wind excursion!...

### BALADE EN ÉLECTRO BIKE : UNE IMMERSION AU COEUR DE MAURICE

*Laurent, notre guide Explore Nou Zil, nous donne rendez-vous à 8h45 devant Veranda Paul et Virginie Hotel & Spa. Aujourd'hui, il nous emmène explorer le Nord de l'île le temps d'une balade à vélo électrique : une activité tendance qui marie parfaitement activité sportive et découvertes culturelles. Retour sur cette incursion inoubliable, les cheveux au vent !*

Read More: / Lire Plus :

[EN](#)

[FR](#)

# FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

## POSTS OF THE MONTH

// FACEBOOK //

POST OF THE MONTH



Photo courtesy: @indie.marea

[View Post](#)

// INSTAGRAM //

PHOTO OF THE MONTH



[View Post](#)

[FOLLOW US ON INSTAGRAM](#)

// VIDEO //



Your vibe attracts your tribe - DMCs day at Veranda Tamarin Hotel

[Watch Video](#)

//WHAT OTHER SAY ABOUT US//



PARADISE FOUND | SUNDAY MIRROR

Read More: / *Lire Plus* :

[EN](#)

[MORE CLIPPINGS](#)

# Veranda

RESORTS  
MAURITIUS

## CONTACT

**Candice Yon**

*Manager - Communication & PR*

E: [candice.yon@vlh.mu](mailto:candice.yon@vlh.mu)

**Julie Daruty**

*Communication Executive*

E: [julie.daruty@vlh.mu](mailto:julie.daruty@vlh.mu)

**Shailen Chuttoor**

*Manager - Digital Technology*

E: [shailen.chuttoor@vlh.mu](mailto:shailen.chuttoor@vlh.mu)

**Roshnee Coomar**

*Digital & Web Coordinator*

E: [roshnee.doma@vlh.mu](mailto:roshnee.doma@vlh.mu)

